



## Referat fra Bestyrelsesmøde 14. maj 2024 kl. 18.30

### Bestyrelsesmedlemmer og suppleanter

Formand: Lone Nielsen

Næstformand: Tina Kaspersen

Kasserer: : Stig Norgaard

Sekretær: Vibeke Lassen

Bestyrelsesmedlem: Maria Kristensen

1. Suppleant: Dannie Brøndby

#### 1. Møde med byggeudvalget

#### 2. Godkendelse af dagsorden.

#### 3. Nyt fra Alle

- Juniorudvalget: Update på kommende planlagte aktiviteter - VL laver et skriv til hjemmesiden omkring juniorudvalgets aktiviteter
- Islænderudvalget: har fået sponsoreret grus til tilskuerdelen ved multibanen. Der er arrangeret en skovtur, desværre er stævnet i maj aflyst pga. manglende dommere. Der kommer en ny rangliste fra Sol.
- Tina har bestilt tækkerør
- Danny har kontaktet Nexel ang. Strøm, men der er endnu ingen afklaring. Lone kontakter el-firmaet for garanti for strøm til D4 eller alternativt garanti for en stor nok generator.
- Distriktsrådsmøde: Lone, Tina, Cecilie, Helle og Karina deltager
- Klubmesterskabsregler lægges på hjemmesiden senest 15. juni (Lone)
- Ang. Dommerhus til multibanen har Tina K. en ældre fladvogn med hjul, som der kan bygges et dommerhus på. Stig har beregnet at det kan bygges for ca. 11.000 kr. Stig er ansvarlig for dommerhusprojektet.

#### 4. Gennemgang af økonomi

- Der er kommet 63.000 fra Kommunen i lokaletilskud
- Der er kommet yderligere 5000 til juniorudvalgets aktiviteter fra Kommunen

#### 5. Kommende aktiviteter / Stævner

- Prøv min disciplin
  - o Status: Der er ikke tilslutning nok til projektet, og derfor besluttes det at aflyse pt.
  - o Bestyrelsen ønsker stadig at gøre noget for at åbne OHR ud mod folk uden for klubben, og derfor tages der kontakt til Børnedyrskueudvalget om at tænke åbenhed ind f.eks. med ponytrækning (Lone)



- Arbejdsdag 4. juni
  - Udendørs kiosken skal nødtørftigt repareres
  - Vinduer skal ind under halvtaget
  - Døre ind til ridehuset males
  - Blomster til udendørskrukkerne
  - Luge ukrudt
  - Oprydning rundt omkring udendørsarealerne
  - Skovle hovslag
  - Opsætning af ny flagstang
  - Vaske flagstænger for alger
  - Lappet huller i vejen
  - Rengøring af dommerhuse
- Aftenstævne 6. juni
  - Der er dressur, spring og kørsel og stævnet er lagt op på Go, så der kan tilmeldes.
- D4 Horseshow
  - <https://ohr-d4.dk/cms/Activity.aspx>

## 6. Stævnehjælp - hjælper motivation

- Diskussion om man kan pålægge folk at hjælpe x antal timer, hvis man ønsker at starte stævne for klubben. Lignende regler er set i Aagerup og Holbæk.
- Umiddelbart er der ikke den store lyst til at skulle tvinge nogen, men ønsker i stedet at oparbejde en kultur, hvor der er lyst og motivation til at hjælpe.
- Der arbejdes videre med at prøve at lave et hjælperkodeks/manual (Vibeke) for at forsøge at motivere medlemmerne til at tilbyde deres hjælp.
- Forslag om at lave en hjælperliste, hvor dem der tidligere har hjulpet står anført under de discipliner de har hjulpet til med, så udvalgene ved hvem de evt kan gå til.

## 7. Eventuelt

## 8. Næste ordinære mødedato - 18. juni 2024 kl. 18.30